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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig tart még a Covid-őrület, miért nem mehetnek 
be a szülők számos iskolába?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Számos iskolába még mindig nem léphetnek be a szülők, pedig már rég nincs járvány.
 
A Covid-diktatúra előtti, normális időkben teljesen megszokott volt, hogy a szülő bekíséri az alsós
gyermekét az épületbe, akár az osztályteremig is, ahol odabiccent a tanárnak, esetleg pár szót vált
vele, utána megy a dolgára mindenki. Délután pedig teljesen elfogadott dolog volt az is, hogy a
kisgyermekért érkező szülő bemegy az épületbe, köszön a tanárnak, esetleg szintén váltanak néhány
szót, hogy jól viselkedik-e a gyerek, minek a tanulására kéne otthon is jobban odafigyelni stb. Ma
már ez nagyon sok helyen tilos.
 
Pedig pl. egy alsós tanuló iskolanapról szóló beszámolója sem tudja a teljes valóságot tükrözni,
ezért kellene, hogy a szülők és a tanítók kommunikáljanak egymással. A Covid-őrület öröksége és a
pedagógusok  alulfizetettsége  miatt  egyre  kevesebb  helyen  van  rendszeres  fogadóóra,  s  mindez
végső soron tovább rontja az oktatási rendszer eredményességi mutatóit.
 
Egy szülő panaszos írásában tette fel a kérdést: „hogy van az, hogy ha zsanért kell javítani, akkor
bemehetek az iskolába, akkor nagyon szívesen látnak, ha viszont beszélnem kéne a tanárral, akkor
rögtön életbe lép a főszabály: a szülő nem léphet be. Van nekem egy szörnyű gyanúm, hogy mi az
igazi  oka a szülők kitiltásának.  Az, hogy ne lássák a  valódi  helyzetet.  Mondjuk,  míg a  gyerek
edzésen  van,  meglátnák,  hogy  a  mosdóban  sosincs  vécépapír,  se  szappan,  az  alagsorban
négyzetméter  vakolat  hullik  a  gyerekek lába  elé,  a  tornaterem penészedik,  a  padok meg olyan
romosak, hogy kiszakítják a gyerekek ruháját.”



 
Tudom, az oktatási törvény szerint az igazgató jogosult szabályozni a belépés rendjét, de a Covid-
diktatúrának való belső megfelelési kényszer is indította el sokukat ebbe az irracionális irányba.
Hajlandó-e olyan iránymutatást adni a minisztérium, hogy a szülőket engedjék be az iskolákba az
alsós gyerekeikkel?
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